
 
 
 

 

 

Protokoll fra TOSK Styremøte 05.09.2016 

Møtenummer: 8/2016 
Dato:   05.09.2016 
Kl.:   18.30 
Sted:   Stavanger idrettsråd, Hansons Minde 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter 
 
Tilstede: Arne Fredlund (leder), Andreas Richter (kasserer), Gro Tuxen 

Steingildra, Hilde Vaskinn Hansen, Håvard Madsen Lampe og Geir 

Frode Trones 

Referent:  Gro Tuxen Steingildra 

 

Saksliste og vedtak 
 

16/74 Dato og referent for neste styremøte: 
Onsdag 5.oktober kl. 18.30 – Håvard referent. 
 

16/75 Godkjenning av protokoll fra forrige styremøte: 
Godkjent. 
 

16/76 Status (aksjonsoppfølging): 
Blant annet – Hjulebord, Årets Tosk, jubileum, treningsopplegg. 
 

16/77 Økonomisk gjennomgang: 
384 betalende medlemmer. Tilfredsstillende økonomi. 
 

16/78 Styresammensetning: 
Hilde Vaskinn Hansen valgt til ny nestleder. Håvard Madsen Lampe og Geir Frode 
Trones tres inn som ordinære styremedlemmer fram til neste årsmøte. 
 
Arne Fredlund fortsetter som leder, Andreas Richter fortsetter som kasserer og 
Gro Tuxen Steingildra fortsetter som styremedlem. 
 

16/79 Spinningsesongen 2016–2017: 
Det er innhentet tilbud fra Raft Randaberg, SatsElixia Tasta Senter, Toppform 
Tasta og Aktiv Treningssenter. Styret evaluerte tilbudene og forelagt anbefaling. 
 
Styret valgte å takke ja til tilbud fra SatsElixia for spinningsesongen 2016–2017. 
 
Spinningen starter 3. oktober (uke 40) og avsluttes torsdag 23. mars (uke 12). 
Totalt 48 timer. Pauseuke i juleuka. Tidspunkt: Mandager og torsdager kl. 19.30. 
 

16/80 Materialforvaltning/lagerhotell: 
Lagerhotell/forvaltning vil foregå hos Score A/S i låst rom som kun TOSK og 
materialforvalter har tilgang til. 
 



 
 
 

 

 

16/81 Tøyleveranse: 
Følgende skal inn i webshoppen til neste bestilling: Tempodrakt, vinterjakke, 
vinterbukse m/padding, høst/vårbukse m/padding. 
 
Webshoppen skal åpnes så snart som mulig. 
 

16/82 Treningsopplegg: 
Diskusjon rundt omfanget av motivatortilbudet. 
Styret vurderer mulighetene for å holde treningskurs for motivatorgruppen. 
 

16/83 Eventuelt: 
Evaluering TOSKaskabet 

• Mange gode tilbakemeldinger. 
• Mye skjedde for seint i år; må være bedre forberedt neste gang (avklarte 

roller, tidligere ute med påmelding, utstyr, vakter m.m.). 
• Vurderer mulighetene for å legge TOSKaskabet 2017 til jubileumsdagen 

(7. september). 
 


